

药品评价

YAOPIN PINGJIA

2021年8月
第18卷 第16期

DRUG EVALUATION

August, 2021 Volume 18, Number 16

德谷胰岛素与利拉鲁肽复方制剂 IDegLira 在 2 型糖尿病 综合管理中的优势

悬钩子属酚酸类成分及其生物活性 研究进展

注射用盐酸吉西他滨及其原辅料中丙酮、 二氯甲烷、吡啶残留溶剂测定

ISSN 1672-2809



9 771672 280212

江西省药品监督管理局 主管

江西省药学会 主办

2004年创刊 半月刊
2021年第18卷第16期
2021年8月28日出版

主管 江西省药品监督管理局
主办 江西省药学会
主编 赵志刚
副主编 陈孝 崔一民 杜光 郝希春
胡欣 贾伟平 菅凌燕 蒋玉凤
李见明 刘超 刘松青 刘泽源
梅丹 史录文 苏乐群 孙树森
文爱东 吴久鸿 熊先军 杨婉花
张峻 张幸国 钟明康
社长 邓维
编辑出版 江西省药品评价杂志有限责任公司
地址 江西省南昌市叠山路511号
原政协大楼12楼
电话 (0791)86279953
(0791)88158637
网址 www.yppjqk.com
电子邮箱 yppj2020@163.com
广告代理 北京唐友广告有限公司
北京海思佳诚广告有限公司
印刷 南昌三联印务有限公司
发行范围 公开发行
国内发行 中国邮政集团公司江西省报刊发行局
国内邮发代号 44-53
国外发行 中国国际图书贸易集团有限公司
国外邮发代号 C 1852
国际标准连续出版物号 ISSN 1672-2809
国内统一连续出版物号 CN 36-1259/R
国内定价 全年360.00元 每期15.00元

目次

新视野

德谷胰岛素与利拉鲁肽复方制剂 IDegLira 在 2 型糖尿病综合管理中的优势
..... 高天舒 961

综述

悬钩子属酚酸类成分及其生物活性研究进展..... 王建雄, 肖小武, 王栋, 等 965

药物研究

注射用盐酸吉西他滨及其原辅料中丙酮、二氯甲烷、吡啶残留溶剂测定
..... 熊欣, 郭艳芳, 钟振华, 等 969

ICP-MS 法测定注射级氢氧化钠的 13 种元素杂质
..... 谢华萍, 陈胜, 钟美春, 等 973

基于供试液多维使用的炎可宁丸鉴别优化研究..... 罗晖明, 聂平, 丁野, 等 977

药物与临床

2019-2020 年某医院 995 份中药注射剂专项点评分析
..... 刘林林, 陈琳, 戴卉, 等 980

左卡尼汀结合血液透析治疗对终末期肾病患者免疫功能指标的改善作用
..... 潘华芳, 尹金凤, 易伟 983

右美托咪定联合氟哌利多防治全身麻醉术后老年认知障碍的疗效观察
..... 祝华芬, 陈梦玮, 吴小琴, 等 986

抗菌药物使用与鲍曼不动杆菌耐药性变迁的相关性分析..... 陈虎, 徐荣 990
依沙吡啶联合米非司酮在中期妊娠引产中的临床效果研究
..... 廖芳, 廖帅, 刘明玉 993

酒石酸布托啡诺联合酮咯酸氨丁三醇预处理对腹腔镜下子宫全切术后
镇痛效果的临床研究..... 白明松, 范军朝 995

氨磺必利联合碳酸锂治疗女性双相情感障碍的临床疗效及对社会功能的影响
..... 张杨正浩, 李杨, 谢莹 999

卡贝缩宫素联合马来酸麦角新碱对宫缩乏力产后出血的预防效果观察
..... 黄慧娟 1002

贝伐珠单抗联合 FOLFOX 化疗方案对晚期结肠癌血清学指标的影响
..... 曹雨晴 1004

细菌溶解产物胶囊口服联合布地奈德混悬液雾化
治疗支气管哮喘患儿的疗效评价..... 朱志杰 1007

大剂量地塞米松联合重组人血小板生成素治疗原发免疫性血小板减少症 41 例
..... 纪国超 1010

住院病历抗菌药物医嘱点评效果及价值研究..... 高飞, 胡庭杰 1013

倍他乐克对慢性心力衰竭患者血清 B 型钠尿肽、内皮素、
A 型钠尿肽水平的影响..... 钱光蕃 1016

氨磺必利对精神分裂症患者糖脂代谢影响的临床观察..... 周云, 徐金平 1019
真武汤治疗维持性血液透析慢性肾衰竭患者睡眠障碍 38 例 李静 1021



Contents in Brief

Responsible Institution

Jiangxi Drug Administration

Sponsor

Jiangxi Pharmaceutical Association

Editor-in-Chief

ZHAO Zhigang

Executive President

DENG Wei

Editing & Publishing

Jiangxi Drug Evaluation Press Co. Ltd.

General Distributor

Domestic: Jiangxi Post Bureau

(Code No. 44-53)

Overseas: China International Book

Trading Corporation, P. O. Box 399,

Beijing, China (Code No. C 1852)

CSSN

ISSN 1672-2809

CN 36-1259/R

New Horizons

The Advantages of the Antihyperglycemic Drug IDegLira in the Comprehensive Management of Type 2 DiabetesGAO Tianshu 961

Review

Research Progress on Phenolic Acids and Their Biological Activities in RubusWANG Jianxiang, XIAO Xiaowu, WANG Dong, et al. 965

Drug Research

Determination of Acetone, Dichloromethane, Pyridine in Gemcitabine Hydrochloride for Injection and its API and IngredientsXIONG Xin, GUO Yanfang, ZHONG Zhenhua, et al. 969

Determination of 13 Elements in Injection Grade Sodium Hydroxide by ICP-MSXIE Huaping, CHEN Sheng, ZHONG Meichun, et al. 973

Study on the Identification Optimization of Yankening Pills Based on Multidimensional Use of Test SolutionLUO Huiming, NIE Ping, DING Ye, et al. 977

Drugs and Clinic

Analysis of 995 Special Comments on Traditional Chinese Medicine Injections in A Hospital from 2019 to 2020LIU Linlin, CHEN Lin, DAI Hui, et al. 980

Improving Effect of Levocarnitine Combined with Hemodialysis on Immune Function Indexes in Patients with End-stage Renal DiseasePAN Huafang, YIN Jinfeng, YI Wei 983

Efficacy of Dexmedetomidine Combined with Droperidol in the Prevention and Treatment of Senile Cognitive Impairment after General Anesthesia

.....ZHU Huafen, CHEN Mengwei, WU Xiaogin, et al. 986

Correlation between Antimicrobial Usage and the Resistance of Acinetobacter BaumanniiCHEN Hu, XU Rong 990

Study on the Clinical Effect of Ethacridine Combined with Mifepristone in the Induction of Labor in the Second TrimesterLIAO Fang, LIAO Shuai, LIU Mingyu 993

Analgesic Effect of Butorphanol Tartrate Combined with Ketorolac Tromethamine Pretreatment on Postoperative Pain after Laparoscopic HysterectomyBAI Mingsong, FAN Junchao 995

Clinical Efficacy of Amisulpride Combined with Lithium Carbonate in the Treatment of Female Bipolar Disorder and Its Influence on Social Function

.....ZHANG Yangzhenghao, LI Yang, XIE Ying 999

Observation on the Preventive Effect of Carbetocin Combined with Ergonovine Maleate on Postpartum Hemorrhage after Uterine FatigueHUANG Huijuan 1002

Effect of Bevacizumab Combined with FOLFOX Chemotherapy Regimen on Serological Indexes of Patients with Advanced Colon CancerCAO Yuqing 1004

Efficacy Evaluation of Bacterial Lysate Capsules Combined with Budesonide Suspension Atomization in the Treatment of Children with Bronchial AsthmaZHU Zhijie 1007

High Dose Dexamethasone Combined with Recombinant Human Thrombopoietin in the Treatment of 41 Cases of Primary Immune ThrombocytopeniaJI Guochao 1010

Study on the Effect and Value of Medical Advice Comment on Antibiotics in Hospital RecordsGAO Fei, HU Tingjie 1013

The Effect of Betaloc on Serum BNP, ET and ANP Levels in Patients with Chronic Heart FailureQIAN Guangfan 1016

Effect of Amisulpride on Glucose Metabolism in Patients with SchizophreniaZHOU Yun, XU Jinping 1019

Zhenwu Decoction in 38 Cases of Sleep Quality of Maintenance Hemodialysis Patients with Chronic Renal FailureLI Jing 1021